Dear Parents,

### **RE: 2026 Registration for Current Pupils**

As we approach the end of the year, the team at Perceptum Science would like to take this opportunity to thank you for your continual support. At the same time, in areas where we may not have done well, and we warmly welcome your feedback to help us serve your children's learning needs better.

Since we normally experience overwhelming online registrations for the next academic year, we would like to give our current pupils the privilege of the **priority in registering** for the classes they are interested in for 2026. While we cannot guarantee everyone will be granted the classes of their choices, we will do our utmost to assign your children to the classes of your choice. Please note that the timetable may be subject to changes based on centre needs, and we seek your understanding for any inconvenience caused.

For the new academic year, all our current pupils will need to reregister online at <a href="www.perceptumscience.com.sg">www.perceptumscience.com.sg</a>. Registration will open on 31st August 2025 (Sunday) at 4.30 pm, after the last class of the week. Please refer to Page 2 for the timetable.

The priority privilege and waiver of registration fees will end once the registration opens to the public, one week after the above date.

Once classes are confirmed, parents will be required to accept the placement by submitting the **1st term fees for 2026** within one week of receiving the confirmation email. This email will also include commencement dates and fee details. Depending on the classes, confirmations may take **1–2 weeks**, hence you may expect confirmation by **14th September 2025**.

At Perceptum Science, your children are in good hands. We remain committed to providing quality teachers and will not conduct a class if we are unable to find a suitable teacher.

For 2026, Mrs Sim will conduct one online P6 class. Please refer to the timetable on Page 2 for details.

# **P** Location

Our only centre is located at:

Blk 11A Tiong Bahru View #02-12 S161011

[Entrance via Boon Tiong Road, the building next to Tiong Bahru Plaza separated by Bt Ho Swee Link]

# Contact Information

# For admin matters:

WhatsApp: 8081 4725

Email: peifen.adm@gmail.com / perceptumscience@gmail.com / perceptumhorizonlearners@gmail.com

For curriculum matters, please contact the respective teachers:

• Science: Ms Victoria – WhatsApp: 8017 9008, Email: perceptumhorizonlearners@gmail.com

English: Mrs Joni – WhatsApp: 9821 1834, Email: wongruth4g@gmail.com

• Math: Mrs Ker – WhatsApp: 8522 3626, Email: mrskertuition@gmail.com

Looking forward to another fruitful year with your children for 2026!

With Warmest Regards Perceptum Science Team

# Timetable for 2026

Lessons @ 11A Tiong Bahru View #02-12 Boon Tiong Road S[161011]

- Lessons for the academic year of 2026 will begin in the week of **27th October 2025 (Mon)**, for 6 weeks before December break. Details will be furnished in the confirmation email.
- All registration must be done **online** which will start on **14th September 2025 (Sunday) at 4.30 pm**. If you face any difficulties doing so, please contact us via 8081 4725.
- If you are interested in any other classes which are not indicated here, kindly drop us an email.
- For classes labelled TBC, we will confirm the details as soon as possible.
- Please note that the centre reserves the right to adjust the schedule or teachers in the best interest of its pupils.
- We will do our best to confirm the classes as quickly as possible, no later than **13th October 2025 (2 weeks before 2026 classes begin).**

#### **Science**

Special classes by Mrs Sim - Only Online [Different Coverage from other P6 classes]							
P6 PSLE Science Classes – Tue 5pm							
	Primary 3 [1.5h]						
Friday Saturday Sunday							
6.00pm-7.30 p	m - Ms Serene	3.30pm-5pm (	TBC) - Ms Wai	4.00pm-5.30pm - Ms Wai			
	Primary 4 [2h]						
Monday	Monday Tuesday Friday Saturday Sund						
3.30 pm	5.30 pm	4.00 pm	8.30 am	1.30 pm 2.00 pr			
Ms Victoria	Mrs Ker	Ms Serene	Ms Wai	Ms Wai	Ms Claire		
	Primary 5 [2h]						
Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday Sunday			
3.30 pm	3.30 pm	5.30 pm	4.00 pm	10.30 am 12.00 pm			
Mrs Ker	Ms Victoria	Ms Victoria	Ms Victoria	Ms Wai Ms Claire			
	Primary 6 [2h] [All by Ms Victoria]						
Monday	Wednesday	Thursday	Friday Saturday				
5.30 pm	5.30 pm	3.30pm	6.00 pm	10.30 am	1.00 pm		
Secondary 1 [2h] Secondary 2 [2h]							
Saturday Saturday							
3.30 pm (TBC) - Ms Wai 8.30 am (TBC) - Ms Wai							

#### **English**

For AEIS Students P		mary 3 [1.5h]	Primary 4 [2h]		Primary 5 [2h]
Monday		Monday	Thursday		Thursday
5.30 pm (TBC) - Ms Serene 3.30		pm - Ms Serene	3.30 pm - Ms Serene		5.30 pm - Ms Serene
Primary 6 [2h]		Secondary 1 [2h]		Secondary 2 [2h]	
Saturday		Saturday		Monday	
3.00 pm - Mrs Joni		5.00 pm - Mrs Joni		3.30 pm - Mrs Joni (TBC)	

### **Maths**

Primary 4 [2h]	Primary 5 [2h]	Primary 6 [2h]	Secondary 1 [2h]	
Wednesday	Wednesday	Sunday	Wednesday	
5.30 pm - Mrs Ker	3.30 pm - Mrs Ker	10.00 am - Mrs Ker	7.30 pm - Mrs Ker	

2025年8月25日

亲爱的家长,

# RE: 2026 补习班注册

随着年底的临近,Perceptum Science 的团队希望借此机会感谢您这一年来的支持。同时,体谅我们在某些方面做得不够完善的地方,并欢迎您给予宝贵意见。

由于我们通常会在 8-9 月份面临大量的线上注册申请,我们希望给予我们目前的学生 2026 年课程优先注册的特权。虽然我们无法保证每个学生都能进入心仪的课程,但我们会尽最大努力满足您的需求。请注意,课程表可能根据需求有所调整,我们对此事带来的不便表示歉意,并希望您能够理解。

在新的学年里,所有现有学生都需要在 2025 年 8 月 31 日下午 4 点 30 分之后通过我们的网站www.perceptumscience.com.sg进行在线注册。课程时间表请见**第 2 页**。

■优先注册的特权将在公开注册后一周结束。在这一周,优先报名的学生也享有免注册费的优惠。

班级报名一旦确认后,家长需在收到确认通知后,一周内缴交 **2026 年第一学期的学费**,以确认学位。确认通知将通过电子邮件发送,并包括所有必要的详细信息(如开课日期和费用金额)。课程的确认过程可能需要 **1** 到 **2** 周时间,因此您可能会在 **2025** 年 **9** 月 **14** 日收到确认电子邮件。

在 Perceptum Science,您的孩子会得到最好的学习照顾。我们一向坚持只提供优质师资,如果没有合适的老师,我们宁可不开设该课程。

2026 学年, Sim 老师将开设一节小六线上课程,详情请参考第 2 页的课程时间表。

# ₹ 地址

本中心地址:

Blk 11A Tiong Bahru View #02-12 S161011

[从 Boon Tiong Road 进入,位于中峇鲁广场旁的建筑,与 Bt Ho Swee Link 相隔]

# ▶ 联系方式

行政相关事宜:

- WhatsApp: 8081 4725
- 电邮: peifen.adm@gmail.com / perceptumscience@gmail.com / perceptumhorizonlearners@gmail.com

#### 课程相关事:

- 科学: Victoria 老师 WhatsApp **8017 9008**,电邮 perceptumhorizonlearners@gmail.com
- 英语: Joni 老师 WhatsApp **9821 1834**,电邮 wongruth4g@gmail.com
- 数学: Ker 老师 WhatsApp **8522 3626**,电邮 mrskertuition@gmail.com

我们期待在2026年与您的孩子一起度过又一个丰硕的学习年!

最诚挚的问候,

Perceptum Science 团队

# ₩ 2026 课程时间表

上课地点: Blk 11A Tiong Bahru View #02-12 Boon Tiong Road S[161011]

- 2026 学年课程将于 2025 年 10 月 27 日(星期一) 当周开始,上课 6 周后进入 12 月假期。详细信息将在确认邮件中提供。
- 所有报名必须在网上完成,注册将于 2025 年 9 月 14 日(星期天)下午 4 点 30 分开始。如果您有任何困难,请与我们的老师联系。
- 若您对未列出的课程有兴趣,请通过 WhatsApp 8081 4725 联系我们。.
- 标注 TBC 的课详情,我们会尽快地与您确认。
- 请注意,本中心保留因学生利益而调整课程时间或教师的权利。
- 我们将尽力在最快的时间内确认课程,最迟会在2026年的课程开课前2周与您确认(10月13日前)。

# 科学补习课程

Sim 老师的特别网课 – 只限于网课[本班的授课范围与其他小六线下班级有所不同]						
小六会考科学网课 - 星期二 5pm						
3 年级科学[1.5 小时]						
星期	明五	星其	月六 星期天		明天	
6.00pm-7.30 pm - Serene 老师		3.30pm-5pm (TBC) - Wai 老师		4.00pm-5.30pm - Wai 老师		
		4年级科	学[2 小时]			
星期一	星期二	星期五	星其	星期六    星期天		
3.30 pm	5.30 pm	4.00 pm	8.30 am	1.30 pm 2.00 p		
Victoria 老师	Ker 老师	Serene 老师	Wai 老师	Wai 老师	Claire 老师	
	5 年级科学[2 小时]					
星期二	星期三	星期四	星期五	星期六   星期天		
3.30 pm	3.30 pm	5.30 pm	4.00 pm	10.30 am 12.00 pm		
Ker 老师	Victoria 老师	Victoria 老师	Victoria 老师	Wai 老师 Claire 老!		
		6 年级科学[2 小时	付] [Victoria 老师]			
星期一	星期三	星期四	星期五    星期六			
5.30 pm	5.30 pm	3.30pm	6.00 pm	10.30 am	1.00 pm	
	中一科学[2 小时]		中二科学[2h]			
	星期六					
3.3	3.30 pm (TBC) - Wai 老师       8.30 am (TBC) - Wai 老师					

# 英语补习课程

备考 AEIS 考试的学生 3 年		吸英语 [1.5 小时]	4 年级英语[2 小时]		5 年级英语[2 小时]
星期一		星期一	星期四		星期四
5.30 pm (TBC) - Serene 老师 3.30		pm - Serene 老师	3.30 pm - Serene 老师		5.30 pm - Serene 老师
6 年级英语[2 小时]		中一英语[2 小时]		中二英语[2 小时]	
星期六		星期六		星期一	
3.00 pm - Joni 老师		5.00 pm - Joni 老师		3.30 pm - Joni 老师 (TBC)	

# 数学补习课程

4 年级数学[2 小时]	5 年级数学[2 小时]	6 年级数学[2 小时]	中一数学[2 小时]	
星期三	星期三	星期天	星期三	
5.30 pm - Ker 老师	3.30 pm - Ker 老师	10.00 am - Ker 老师	7.30 pm - Ker 老师	